
Zápis č. 2 zo stretnutia členov rodičovského združenia                                               

RZ pri Základnej škole Bukovecká 17, 040 12 Košice                                  

konaného dňa 17.10.2022 (školský rok 2022/2023) 

Program:                                                                                                                          1. 

1.Otvorenie                                                                                                                                  

2. Schválenie ďaľších položiek rozpočtu pre šk.r. 2022/23                                                                                                                                     

3. Diskusia, Rôzne, Záver        

                                                                                                                                                        

Prítomní: viď prezenčná listina – Príloha č.1                                                                                                                                                                                                                                                                       

1) Otvorenie      

Rodičovská rada si za zapisovateľa zvolila Ing.Milanu Kováčovú                                                                                                               

P. Ing. Milana Kováčová privítala zúčastnených zástupcov rodičov.  

  

2) V rozpočte sa schválili ďalšie položky:  

Položka Mikuláš v sume 250 euro. 

Položka Deň detí v sume 250 euro. 

Položka Deň učiteľov v sume 120 euro. 

                                                                                                                                                                                                                                     

3) Diskusia, rôzne a záver  

V diskusii sa prejednalo, aby vedenie školy RR doplnenilo detailnejšie  informácie 

o niektorých položkách ako aj ich cenu. Tieto položky neboli schválené v tomto kole. 

Ostávajú „otvorené“.   Tiež RR, má radosť,že sa to zlepšuje a je viac požiadaviek.  

V rôznom bolo prebrané, aby administrátor dal prepojenie a dalo sa odhlasovať z obedov cez 

edupage, ako aj, aby tam bol spojazdnený jedálny lístok.  

Tiež padol návrh, aby všetci rodičia mohli vidieť, čo sa kupuje z príspevku ZRPŠ a koľko to 

stojí. Plánuje sa nahadzovať kúpené položky na webstránku.  

                                                                

Záver:                                                                                                                                                                                                                                                  

Ing. Milana Kováčová poďakovala prítomným zástupcom rodičov za účasť. 

Košice, 17.10.2022 

Zapísala: Ing.Milana Kováčová 


